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Készült:  Nagyatád Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2010. szeptember 

23-i soron kívüli üléséről, hangfelvételről 
 
Jelen vannak: Ormai István polgármester, Sasvári Tamás alpolgármester, Dr. Bakács 

Tiborné, Bakos József, Batka Gyula, Boros Bálint, Csendesné Murányi 
Ibolya, Greller Károly, Kovács Károly, Melsin Valentin, Dr. Novák János, 
Tátrai Jenő,– képviselők 

 
Meghívottak: Dr. Kovács Ildikó jegyző, Dr. Nagy Vera aljegyző, Kliment Tiborné, Dr. 

Druzsin Mónika, Svégel Gábor, irodavezetők 
  

Távol maradt: Rákóczy Attila alpolgármester, Dr. Barbalics István, Hubay Sándor, Dr. 
Ludas László és Piri Attila képviselők jelezték távolmaradási szándékukat. 

 
Ormai István polgármester:  
Köszönti a megjelenteket, a VTV nézőit, a nagyatádiakat.  
Javasolja, hogy a mai ülés jegyzőkönyvének hitelesítői Dr. Bakács Tiborné és Greller Károly 
képviselők legyenek. 
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a jegyzőkönyv hitelesítőkre vonatkozó 
javaslatot. 
 
A képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítőkre vonatkozó javaslatot egyhangúan – 12 igen 
szavazat mellett - elfogadja és a következő határozatot hozza: 
 
192/2010. (IX. 23.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2010. szeptember 23-i 
képviselő-testületi ülés soron kívüli ülése jegyzőkönyvének hitelesítőiül Dr. Bakács 
Tiborné és Greller Károly képviselőket választja. 
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület – 13 fővel – 
határozatképes.  
 
Bakos József képviselő: 
Javasolja, hogy a napirendi sor végére kerüljön felvételre az „Egyebek” napirend, tekintettel 
arra, hogy a legutolsó testületi ülés óta történtek olyan események, amelyeket meg kellene 
beszélni. 
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja Bakos József képviselő ügyrendi javaslatát, 
amely szerint a mai ülés napirendjei közé kerüljön felvételre az „Egyebek” című napirend. 
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Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Bakos József „Egyebek” című 
napirend felvételére vonatkozó javaslatát 8 igen, 2 nem szavazat és 2 tartózkodás mellett 
elfogadja és a következő határozatot hozza: 
 
193/2010. (IX. 23.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete egyetért azzal, hogy a 
képviselő-testület napirendjei közé kerüljön felvételre az „Egyebek” című napirend. 
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a napirendi javaslatot.  
 
A képviselő-testület a napirendi javaslatot egyhangúan – 12 igen szavazat mellett - elfogadja 
és a következő határozatot hozza: 
 
194/2010. (IX. 23.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a napirendek tárgyalására 
vonatkozó javaslatot elfogadja és az alábbi napirendeket tárgyalja: 
 
1.) Előterjesztés Nagyatád Város Önkormányzata Hivatásos Tűzoltósága 

Parancsnokának megbízására 
 Előadó: Ormai István polgármester 
 
2.) Előterjesztés az önkormányzatok és jogi személyiségű társulásaik európai uniós 

fejlesztési pályázatai saját forrás kiegészítésére kiírt 2010. évi pályázatra 
támogatási igény benyújtásról (EU Önerő Alap) 

 Előadó: Ormai István polgármester 
 
3.) Előterjesztés az Ady Endre Gimnázium és Szakközépiskola informatikai 

infrastruktúrájának fejlesztése érdekében számítástechnikai eszközök 
beszerzésére irányuló közbeszerzési eljárás lezárásáról 

 Előadó: Ormai István polgármester 
 
4.) Beszámoló a bizottságok átruházott hatáskörben hozott döntéseiről 
 Előadó: bizottságok elnökei 
 
5.) Egyebek 
 
Napirendek tárgyalása: 
 
 
1.) Előterjesztés Nagyatád Város Önkormányzata Hivatásos Tűzoltósága Parancsnokának 

megbízására 
 Előadó: Ormai István polgármester 
 
A napirend tárgyalásánál jelen van Dr. Horváth Jenő igazgató-helyettes, Somogy Megyei 
Katasztrófavédelmi Igazgatóság, valamint Dékity Ferenc tűzoltó őrnagy.  
 
Kiegészítés: 
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Ormai István polgármester:  
Szóban ismerteti az előterjesztés tartalmát.  
 
Kérdések: 
 
Bakos József képviselő: 
A leköszönő parancsnok minden évben részletesen be szokott számolni a Tűzoltóság 
helyzetéről és a beszámolóban a humánpolitikai fejezet is kellően megvilágítja az aktuális 
helyzetet. A két beszámoló között elég sok idő eltelik, a Tűzoltósággal nincs operatív 
kapcsolata, ezért elnézést kér, ha tájékozatlannak tűnik.  
Szemet szúrt, hogy miért ideiglenesen és miért egy évre nevezik ki a leendő megbízottat, 
amikor az anyag szerint tettre kész és alkalmas a vezetésre. Az információi alapján el tudja 
fogadni, egy leköszönő testületnek – bár országosan  nem bevett gyakorlat – jó példával 
kellene elöl járnia és azt mondani, hogy az új parancsnokot nevezze ki az új testület. 
Tudomásul veszi, hogy az előkészítő munka több időt igényel, azt is tudomásul veszi, hogy a 
választások után előfordulhat alternatívaként a munkáltatóváltás, az is bekövetkezhet, hogy 
nem a képviselő-testület, hanem az illetékes minisztérium, vagy a Megyei 
Katasztrófavédelem fogja megmondani, hogy ki alkalmas erre a posztra.  
Aggódó kérdése a következő: Mikorra lesz várható a végső kinevezés, milyen lesz a merítési 
lehetősége a kinevezőnek? Jelenleg az állományban hány olyan személy van, aki képzettsége, 
gyakorlata szerint a feltételeknek megfelel, szóba jöhet erre a posztra? Akárki is lesz a 
munkáltató, nem tarja szerencsésnek és racionálisnak sem, ha vidéki lesz a helyi Tűzoltóság 
parancsnoka. 
 
Melsin Valentin képviselő: 
Az előterjesztésben olvasható, hogy a szakmai felügyeletet ellátó Somogy Megyei 
Katasztrófavédelmi Igazgatóság igazgatójával egyeztetve, de a képviselő-testületnek-, mint 
munkáltatónak – kell majd kiírnia a pályázatot a leendő parancsnok személyére vonatkozóan.  
Miért nem került még ez a pályázat kiírásra? Mire-kire várnak?  
 
Dr. Horváth Jenő igazgató-helyettes, Somogy Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság: 
A jogszabály alapvetően meghatározza, hogy milyen feltételekkel kell parancsnoki beosztást 
betölteni. A pályázat meghirdetésre került, a merítés országos. Akit alkalmasnak talál a 
posztra a testület, kinevezésre kerül. Nyilván szempont és elvárás az, hogy helyben lakjon az 
illető. Amennyiben olyan személyt választana a testület, aki vidéki, de vállalja azt, hogy 
ideköltözik, akkor nyilván erre sor kerülhet. De a cél az – és alapvetően itt Somogy megyében 
ezt a gyakorlatot követik – hogy amennyiben a saját állományból van olyan személy, aki 
alkalmas és a testület is elfogadja, akkor lehetőleg ilyen személy töltse be a tűzoltó 
parancsnoki posztot.  
Azzal, hogy most megbízással éltek, lehetőséget adtak arra a megbízottnak, hogy mutassa 
meg, hogy mit tud. Ezzel egy helyzeti előnybe kerül. Amennyiben a pályázat kiírásáig jól 
teljesít, akkor előnyben van azzal szemben, aki esetleg külső pályázóként meg fogja ezt a 
posztot pályázni.  
Kifejezetten a szakmai szempontok és az annak való megfelelés a feladata, erre kell ügyelnie 
és ezt kell segítenie.  
Az előterjesztésben le van írva, hogy miért nem kerül kiírásra a pályázat idáig, ill. miért így 
történik a poszt betöltése.  
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Ormai István polgármester:  
Semmire nem várnak. 
 
Hozzászólások: 
 
Melsin Valentin képviselő: 
A bevezetőben olvasható, hogy 2010. június 24-én döntött a testület Szabó Vilmos 
parancsnok úr vezetői kinevezésének a megszüntetéséről, továbbá az, hogy a kinevezés több 
hónapig tartó előkészítő munkát igényel. Ez a több hónap eltelt, egészen pontosan három 
hónap eltelt már, ezért nem értette, hogy miért nem került kiírásra és miért „csak” ideiglenes 
kinevezésről dönt most a testület. Ez nem igazán elfogadható. 
Az előterjesztés személyi része teljes mértékben támogatható, Dékity Ferencet régóta ismeri, 
emberileg és szakmailag, valamint képzettsége és tapasztalata alapján is maximálisan 
alkalmasnak tartja a feladatra. Az lett volna az ideális, ha most – mint a pályázat győzteseként 
- végleges kinevezéséről dönthetne a testület. Magát az előterjesztést ezzel a fenntartással 
teljes mértékben támogatja.  
 
Csendesné Murányi Ibolya képviselő: 
Nem örül annak, hogy a képviselőtársak kötözködni próbáltak, egy kicsit tájékozottabbnak 
kellene lenniük a Tűzoltóság, a Katasztrófavédelem munkájában, lehet, hogy nő létére 
tájékozottabb. Az előterjesztés teljesen egyértelmű. Ismerni kell egy ilyen szervezet 
működését, ezt pontosan helyénvaló a mostani előterjesztés.  
Igazán örül annak, hogy Dékity Ferenc kerül megbízásra, személyében biztosítva lesz az, 
hogy a helyi tűzoltóság úgy működjön, ahogy annak működnie kell.  
Jó munkát kíván a megbízott parancsnok úrnak, és köszöni az igazgató úrnak, hogy ebben 
támogatja őt.  
 
Bakos József képviselő: 
Nem azért kíván szólni, mert zokon vette képviselő asszony reagálását, amely szerint legyen 
tájékozottabb. Előrebocsátotta, hogy évente egyszer olvassa a Tűzoltóság beszámolóját. 
Sajnos az önkéntes tűzoltóság lehetőségéből a koránál fogva már kinőtt, tehát elnézést kér, 
amiért tájékozatlannak tűnik.  
Kérdésére nem kapott teljes választ, de nem is várja a megyei képviselőtől azt, mert olyan 
jellegű a kérdésre, amire rálátása nem lehet, viszont itt van a leköszönő parancsnok, de a 
kinevezésre kerülő parancsnok is tudhatja a választ.  
A jelenlegi állományból hányan jöhetnek szóba? Legyen az kor, képzettség, gyakorlat, nem 
tudja, hogy milyen szakmai feltételeknek kell megfelelni, arra lett volna kíváncsi, hogy egy 
éven belül lesz-e további lehetőség – ha ne adj isten úgy dönt a szakmai grémium, hogy 
Dékity Ferenc az egy éves munkája alapján nem felel meg az elvárásoknak? 
 
Dr. Novák János képviselő, jogi tanácsnok: 
A parancsnoki beosztásban nincs próbaidő, a parancsnokot ki lehet azonnal is nevezni, 
biztosan lehetett volna ezen a folyamaton gyorsítani. Amennyiben az új parancsnok helytáll 
és nem történnek olyan kardinális politikai változások, amelyek beleszólnak a szakmai 
munkába, akkor csodák nem fognak történni a kinevezés vonatkozásában sem.  
Dékity Ferenc urat nagyon jól ismeri, alkalmasnak tartja a pozícióra. Őszintén reméli, hogy 
sikerül is megtartania és véglegesen megkapja majd a bizalmat az illetékes grémium részéről. 
A testület már egyszer megköszönték Szabó Vilmos leköszönő parancsnok munkáját. A 
hétvégi nagy esőzések során volt alkalma még egyszer találkozni azzal a szeretettel, ami őt itt 
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Nagyatádon övezi, sokat járták az utcákat mindenfelé. Kívánja az új parancsnoknak is, hogy 
ugyanilyen szeretettel és megbecsüléssel végezze a munkáját. 
 
Boros Bálint képviselő, az Oktatási Kulturális és Sport Bizottság elnöke: 
Helyes gondolat, hogy megpróbálja a Nagyatádi Tűzoltóság a saját berkeiből kinevelni az 
utódot, ezt maximálisan támogatja. A testület feladata, hogy adjon zöld utat, hadd tudjanak 
dolgozni. A pályáztatás hogyan-mikéntjét az idő majd meg fogja oldani.  
Támogatja Dékity Ferenc kinevezését.  
 
Ormai István polgármester:  
Az előterjesztés arról szól, hogy Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete által 
hozott döntés értelmében, Szabó Vilmos, az eddigi nagyatádi tűzoltóparancsnok közös 
megegyezéssel a parancsnoki megbízatását szeptember 30-i hatállyal befejezi.  
A tűzoltó parancsnokok kinevezésére vonatkozó eljárásrend és lehetőségek között a mostani, 
aktuális feladat az, hogy az október 1-től kezdődő időre tűzoltóparancsnokot bízzon meg a 
testület. Ez nem próbaidő, ez egy megbízott tűzoltó parancsnoki feladatkör és megbízás, 
amely az új tűzoltóparancsnok kinevezéséig – a következő egy éven belül bármeddig, ill. 
maximum egy évig – szól. Erről dönt a testület, egy tűzoltó parancsnoki megbízást próbál 
most eldönteni. Az előterjesztő Dékity Ferenc urat javasolja a feladatkör betöltésére 
egyeztetve a szakmai irányítást, ellenőrzést, tevékenységet végző Megyei Katasztrófavédelmi 
Igazgatóság igazgatójával, Heizler György úrral. Ez a jelen idő. 
A jövőidőről nem kell, hogy tárgyaljon a testület. Közzé lesz téve egy pályázati kiírás, 
melynek megvan az eljárásrendje, megvannak a szabályai.  
Arról szól az előterjesztés, hogy ezt a pályázati kiírást elkészítik – és mivel a hatáskör a 
testületnél van, tehát ezt Nagyatád Város Önkormányzata írja ki – úgy, hogy előkészítésben 
természetesen a szakmai irányítást végző Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatósággal egyeztet 
és kéri a jóváhagyását, szakmai egyetértését. A képviselő-testület eldönti majd a 
továbbiakban, hogy igen, akkor az ilyen és ilyen tartalmú tűzoltó parancsnoki pályázati kiírást 
jóváhagyja, kiírja. Ezt követően egy pályáztatási eljárás következik, majd a döntéshozatal. 
Mivel ez a jövőidő, erről nem szól az előterjesztés, ebben nem kell a testületnek dönteni. 
Abban kell dönteni, hogy ezt a megbízást kiadja-e. Az előterjesztés arról szól, hogy igen, 
adják ki ezt a megbízást. Erről kell, hogy a képviselő-testületállást foglaljon!  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja az 1. napirend határozati javaslatát. 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 1. napirend határozati javaslatát 
egyhangúlag – 12 igen szavazat mellett – elfogadja és a következő határozatot hozza: 
 
195/2010. (IX. 23.) számú határozat: 
 
1. Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete eredeti beosztásának 

megtartása mellett megbízza Dékity Ferenc tü. őrnagy urat – Nagyatád Város 
Önkormányzata Hivatásos Tűzoltósága tűzmegelőzési osztályvezetőjét – 2010. 
október 1. hatállyal – a tűzoltó parancsnoki feladatok ellátásával. 
A megbízás az új parancsnok kinevezéséig, de maximum egy évi időtartamra szól. 
A megbízott parancsnok a többletszolgálat teljesítéséért az illetményalap 100 %-nak 
megfelelő összegű – 38 650 Ft – díjazásra jogosult. 

 
2. A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert a szükséges munkajogi intézkedések 

megtételére. 
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Felelős: Ormai István polgármester 
Határidő: 2010. október 1. 
 
 
2.) Előterjesztés az önkormányzatok és jogi személyiségű társulásaik európai uniós 

fejlesztési pályázatai saját forrás kiegészítésére kiírt 2010. évi pályázatra támogatási 
igény benyújtásról (EU Önerő Alap) 

 Előadó: Ormai István polgármester 
 
Kiegészítés: 
 
Ormai István polgármester:  
A Bárdos Lajos Általános Iskola bővítése-felújítására az önkormányzat ebből az alapból 
kiegészítő támogatást kapott. Most egy másik, a városközpont rekonstrukció vonatkozásában 
kívánják beadni azt az igénylést, ami ennek a forrás-kiegészítő támogatásnak az elnyerésére, 
biztosítására irányul.  
30.986 ezer forintnyi többlettámogatásra tehet szert az önkormányzat, amennyiben minden 
szempontból megfelel az igénylés. Az Önerő Alap egy nyitott kassza, a jogszabályoknak és az 
előírásoknak megfelelő kedvezményezett feladatokra ezt a támogatást biztosítja, magyar 
állami támogatási forrás. 
 
Kérdések: 
 
Bakos József képviselő: 
Az előbb kioktatta a polgármester úr, hogy mi van az előterjesztésben, előre elnézést kér, a 
testület tagjai nem vesznek részt az előkészítésben, ahogy nem tárgyaltak a parancsnokokkal 
sem, kellő háttér információt itt szerezhetnek a kérdésekre.  
Ne vegye zokon, ha esetleg olyan kérdést tesz fel, ami esetleg a polgármester számára 
evidens. Mielőtt a gombot megnyomná, szeretne tiszta képet kapni. 
A benyújtható pályázat forrásalap összege kb. 49 millió Ft. Figyelembe véve a tevékenységek 
százalékos támogatását, amely 31 millió Ft körüli, kérdése a következő: 
A határozati javaslat 4. és 6. oldali táblázata alapján tehát a 49 millió Ft az a benyújtandó 
pályázat forrásalap-összege és az önkormányzat figyelembe véve a százalékokat, 31 milliót 
igényel? A határozati javaslat tehát akkor a 31 millióról szól? Jól értette? 
 
Ormai István polgármester:  
Nem. A megközelítőleg 49 millió Ft egy virtuális szám, egy mutatószám, sajnálja, hogy a 
témába a testületi ülésen belemennek.  
Létezik egy elektronikus támogatás-igénylő rendszer, ami az egyik rublikában és az egyik 
soron csak a főösszegre vetített bizonyos százalékot enged meg és utána egy belső 
alábontásos rendszerben pedig tevékenységenként, célonként külön-külön – ahogy itt a 
táblázat is tartalmazza – kell még egyszer kiszámolni és a vége az, ami a rendeletben foglaltak 
szerint igényelhető.  
 
Bakos József képviselő: 
Úgy értelmezte, hogy 31 millió Ft az igényelhető és 41-et igényel az önkormányzat.  
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Ormai István polgármester:  
Nem.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a 2.. napirend határozati javaslatát. 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2. napirend határozati javaslatát 
egyhangúlag – 12 igen szavazat mellett – elfogadja és a következő határozatot hozza: 
 
196/2010. (IX. 23.) számú határozat: 
 
1.  Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete egyetért a DDOP-4.1.1/A-

2f-2010-0007 azonosítószámú, „A nagyatádi városközpont többcélú fejlesztése a 
közösségerősítés jegyében” című uniós pályázat saját forrásának kiegészítéséhez a 
kiírt EU Önerő Alap pályázaton való részvétellel, és felhatalmazza a város 
polgármesterét, hogy a pályázathoz szükséges nyilatkozatokat megtegye, valamint a 
pályázat benyújtásához szükséges dokumentumok benyújtásáról gondoskodjon. 

 
2. A benyújtásra kerülő EU Önerő Alap pályázat forrásösszetétele az alábbi: 
 

Források megnevezése 2010. év 2011. év 
Összesen: 

/forint/ 
1. EU Alapokból igényelt forrás összege 280 269 

260 
200 421 
134 

480 690 
394 

2. A fejlesztéshez hazai társfinanszírozás 
keretében biztosított összeg 

   

3. A pályázó összes saját forrása (3.1.+3.2.) 70 932 665 50 833 977 121 766 
642 

  3.1.A Pályázó által költségvetésének terhére 
vállalt saját forrás összege 

   

     3.2. Hitel 70 932 665 50 833 977 121 766 
642 

4. Egyéb források összesen (4.1.+4.2.+4.3)    
4.1. Lakossági hozzájárulás    
4.2. Egyéb magánforrás    
4.3. Egyéb szervezetek támogatása    

5. A beruházás összköltsége (1.+2.+3.+4.) 351 201 
925 

251 255 
111 

602 457 
036 

 
EU Önerő Alapból igényelhető támogatás 
maximális összege 

 48 760 657 

A Pályázó által igényelt EU Önerő Alap 
támogatás összege 

28 373 066 20 333 591 48 706 657 
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3. Az igényelt EU Önerő Alap támogatás összege: 30.986.124 Ft. A benyújtásra kerülő 

EU Önerő Alap pályázat célonként kidolgozott részletes költségvetése az alábbi:  
 

Sor-
szám Tevékenység 

Tevékenysé
g 

összköltsége 
Br. 

Uniós 
Támogatá

s Önrész 
Igényelt EU Önerő 

Alap támogatás  
  megnevezése Ft Ft Ft % Ft 

1 

Művelődési 
Központ 
épületének külső 
és belső felújítása 338 674 525 

287 873 
346 50 801 179 40% 

20 320 
472 

2 

Művelődési 
Központ  - 
Kávéház 
kialakítása 10 621 176 5 310 589 5 310 587 0% 0 

3 
Vásárcsarnok 
felújítása, átépítése 49 366 400 24 683 200 24 683 200 0% 0 

4 
Szabadtéri piac 
felújítása 11 000 614 5 500 307 5 500 307 30% 1 650 092 

5 

Térítés nélkül 
használható 
parkoló 
kialakítása 44 916 332 35 858 505 9 057 827 30% 2 717 348 

6 

Járda, sétálóutca 
bővítése, 
díszburkolat, 
egységes 
utcabútorok, 
díszkivilágítás 
 70 634 589 60 039 401 10 595 188 30% 3 178 556 

7 

Térfigyelő 
kamerák 
felállítása 2 977 237 2 530 652 446 585 30% 133 976 

8 

 
Zöldterület 
növelése, 
parkosítás, park-
fejlesztés 
 4 996 093 4 246 679 749 414 30% 224 824 

9 

 
Extrém sportpálya 
létesítése a fiatalok 
részére 
 15 490 869 13 167 238 2 323 631 30% 697 089 

10 

 
Nyilvános WC 
építése 
 5 558 227 4 724 493 833 734 30% 250 120 
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11 

 
Vonalas 
infrastruktúra 
 12 090 980 6 045 490 6 045 490 30% 1 813 647 

12 

 
Nem felosztható 
költségek 
 20 400 000 17 340 000 3 060 000 0% 0 

13 

 
Közlekedésbiztons
ági előadások 
 5 977 397 5 080 787 896 610 0% 0 

14 

 
Közbiztonsági 
előadások 
 734 066 623 956 110 110 0% 0 

15 
 
Hagyományőrzés 9 018 531 7 665 751 1 352 780 0% 0 

  
 
Összesen: 602 457 036 

480 690 
394 

121 766 
642   

30 986 
124 

 
 
Határidő: 2010.szeptember 27. 
Felelős:   Ormai István polgármester 
 
 
3.) Előterjesztés az Ady Endre Gimnázium és Szakközépiskola informatikai 

infrastruktúrájának fejlesztése érdekében számítástechnikai eszközök beszerzésére 
irányuló közbeszerzési eljárás lezárásáról 

 Előadó: Ormai István polgármester 
 
Kiegészítés: 
 
Ormai István polgármester:  
Több számítástechnikai, informatikai fejlesztésre nyújtott be pályázatot az önkormányzat. 
Jelenleg ez jutott el abba a stádiumba, hogy le lehet zárni, a kiíró határozattal zárja le a 
közbeszerzési eljárást. A program 194 db laptop beszerzését tartalmazza a gimnázium részére 
olyan kiegészítő berendezésekkel, amelyek a vezeték nélküli kapcsolat létrehozását, 
működését biztosítják a számítógépek és a tanári rendszerek között, valamint olyan 
tárolóeszközöknek a beszerzését, amelyben ezek a készülékek elhelyezve egyrészt 
biztonságban vannak, másrészt töltést biztosít számukra ez a rendszer.  
Egy komplex együttműködést és munkát lehetővé tevő beruházás. 22.619 ezer Ft a beruházás 
értéke, mely 100 %-os támogatásban részesül, az eljárás eredményeként az Albacomp Kft. 
nyertességét tartalmazza a javaslat.  
 
A napirenddel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem hangzik el.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a 3. napirend határozati javaslatát. 
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Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 3. napirend határozati javaslatát 
egyhangúlag – 12 igen szavazat mellett – elfogadja és a következő határozatot hozza: 
 
197/2010. (IX. 23.) számú határozat: 
 
1.) Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete „A nagyatádi Ady Endre 
Gimnázium informatikai infrastruktúrájának fejlesztése” tárgyú, TIOP-1.1.1-09/1-2010-
0009 kódszámú pályázat megvalósítása érdekében számítástechnikai eszközök 
beszerzésére irányuló közbeszerzési eljárást eredményesnek nyilvánítja, és nyertesnek 
az Albacomp RI Kft.-t (8000 Székesfehérvár, Mártírok útja 9.) hirdeti ki, az alábbi 
indokok alapján: 
 
A közbeszerzési eljárás ajánlattételi határidejének lejártáig (2010. szeptember 21-én 
10.00 óráig) egy ajánlattevő tett ajánlatot, az alábbi tartalommal: 
  

Albacomp RI Kft. (8000 Székesfehérvár, Mártírok útja 9.): 

- jótállás mértéke: (a kötelezően előírt 12 hónapon felül) 0 hónap 
- késedelmi kötbér mértéke: (a kötelezően előírt 0,8 %-on felül) 0 % 
- bruttó ajánlati ár: 22.619.925.- Ft 

 
Az ajánlattevő ajánlata a Kbt. 88. § (1) bekezdésében, valamint az ajánlattételi 
felhívásban és a dokumentációban előírtak alapján érvényes, mivel megfelelt az előírt 
formai, alkalmassági és egyéb feltételeknek. Részéről kizáró okok nem merültek fel. 
 
Az ajánlatok bírálati szempontja az összességében legelőnyösebb ajánlat kiválasztása 
volt (Kbt. 57. § (2) bek. b) pontja alapján), a lineáris arányosítás módszerével, az alábbi 
részszempontok és súlyszámok alapján: 
 

Részszempontok Súlyszám 

Jótállás mértéke 60 
Késedelmi kötbér mértéke 30 
Bruttó ajánlati ár 10 

 
Az ajánlattevő összpontszáma: 1000 pont 
 
Mivel egyetlen érvényes ajánlat érkezett, a Kbt. 91. § (1) bekezdése értelmében ezen 
ajánlattevőt kell a közbeszerzési eljárás nyertesének tekinteni. Az eljárás második 
helyezettje nem kerül megnevezésre. 
 
Az eszközök beszerzésére bruttó 22.620.000.- Ft, 100 %-os támogatás vehető igénybe. A 
nyertes ajánlata ennél kedvezőbb, a fedezet rendelkezésre áll. 
 
2.)  A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az Albacomp RI Kft.-vel a 
szerződés aláírására. 
 
Felelős: Ormai István polgármester 
Határidő: 2010. október 18. a szerződés megkötésére 
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4.) Beszámoló a Városfejlesztési és Gazdálkodási Bizottság átruházott hatáskörben hozott 
döntéseiről 

 Előadó: Tátrai Jenő elnök 
 
A napirenddel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem hangzik el.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a 4. napirend határozati javaslatát. 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 4. napirend határozati javaslatát 
egyhangúlag – 12 igen szavazat mellett – elfogadja és a következő határozatot hozza: 
 
198/2010. (IX. 23.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Városfejlesztési és 
Gazdálkodási Bizottság 2010. szeptember 22-i soron kívüli ülésén átruházott 
hatáskörben a nagyatádi 448/2 helyrajzi számú ingatlanon fekvő, Nagyatád, Baross 
Gábor utca 1. szám alatti épület földszintjén lévő, összesen 16,1 m2 nagyságú, 8. számú 
helyiségre a Magnum 2000 Szolgáltató Kft-vel megkötött bérleti jogviszony 2010. 
szeptember 30. napjával történő közös megegyezéssel történő megszüntetésére hozott 
döntését jóváhagyja.  
 
 
5.) Egyebek 
 
Melsin Valentin képviselő: 
Az elmúlt testületi ülésen szóba került az a mende-monda a kórházi ellátások kapcsán, hogy 
elképzelhető, hogy bizonyos aktív ellátások Szigetvárra kerülnének a jelenlegi üzemeltető 
tervei szerint. Akkor polgármester úr megnyugtató választ adott, miszerint teljes 
mellszélességgel kiáll amellett, hogy az aktív egészségügyi ellátás szerkezete itt Nagyatádon 
ne változzon. Ezt meg is erősítette a napokban kiadott programjában, ahol kifejtették, hogy 
vállalja és érvényesíti ezeket a szempontokat a városi kórház kapcsán. Ki is emelte, be is 
keretezte, csak nehogy gyászkeret legyen ez a keretezés. 
 Félre ne értse a polgármester úr nem negatív értelemben mondja ezt, hisz mindnyájuknak 
egyaránt fontos a kórház megmaradása.  
Azért is szól, mert a polgármester úrnak van rálátása a dolgokra, neki van befolyása a 
dolgokra, esetleg többet tud, mint a testületi tagok. Valami lehet a „fű alatt”, mert egyre 
autentikusabb forrásokból jönnek ezek a hírek, sőt, ha értesülései nem csalnak, hétfőre egy 
összejövetel is össze van hívva a témában a kórházban, amire még Cser Ágnes szakszervezeti 
elnök asszony is hivatalos lett volna, de egyéb elfoglaltságai miatt nem tud eljönni, viszont 
egy levélben fog ehhez a fórumhoz hozzászólni. Időközben a várost terítették az ún. 
„Kórházért Aggódók Társasága” nevű csoport tagjai szintén hasonló témában, bár 
megkérdezné az írói álnév mögött meghúzódó bizonyos befolyásos főorvos urat, hogy két éve 
miért nem aggódott ennyire? Talán akkor még az egyéni érdekek nem látszottak sérülni… 
Szinén megkérdezte a témában a kereszténydemokrata országgyűlési képviselőt, hiszen Barcs 
mindig is Szigetvár felé orientálódott, de ő sem tiszteli meg Nagyatádot, így polgármester urat 
kérdezi a témában, hogy van-e valami információja?  
 
Bakos József képviselő: 
Két oka van annak, amiért javasolta, hogy vegyék fel napirendre: Az egyik, hogy ahogy a 
korábbi években be-bedobtak egy-egy levelet a postaládájába, most is bedobtak egyet. A 
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különbség az volt a korábbiakhoz képest, hogy véletlenül szemtanúja volt a dolognak. Egy 
kormánypárti aktivista volt az illető.  
Miért kell „gittegyletet”, egy fantomszervezetet alakítani azért, hogy tudassák a polgárokkal, 
hogy a kórháznál baj van, miközben szórólapok tömkelegét kapja, hogy itt probléma egy szál 
se, ugyanakkor mindenki meg akarja menteni a kórházat.  
Ha minden rendben van, hétfőre miért hívták össze a kórház dolgozóit? A szigetvári kórház 
műszakisa mit keres itt Nagyatádon egész héten át? Az ápolási igazgató miért jár olyan sokat 
Szigetvárra? Igaz-e a hír,– amit a levél is taglal – hogy szülészet, sebészet, nőgyógyászat… 
fél kórház bezárásra kerül?  
Polgármester úr öntsön tiszta vizet a pohárba, ha vannak bennfentes információk, ha valaki 
tudja, hogy mi a valós helyzet, kéri, hogy ossza meg mindenkivel és nyugtassa meg a város 
közvéleményét, hogy nem fog bezárni a kórház, nem kell Szigetvárra járni, minden a 
legnagyobb rendben van! 
Ezt csak azért vetette fel, mert a levél után telefont is kapott - ezek a dolgok a levélben 
nincsenek leírva – szeretné, ha az információt megoszthatná a képviselőtársakkal is.  
 
Dr. Novák János képviselő, jogi tanácsnok: 
Volt szerencséje látni a szórólapok egyik terjesztőjét, akiről határozottan tudja, hogy a 
legnagyobb kormánypárt aktivistája. Sem jobbra, sem balra nem kíván állást foglalni.  
Aki patkány módra elbújik egy álnév, vagy egy nem létező szervezet mögé, az ne beszéljen 
demokráciáról! Az hallgasson! Az diktatúra felé halad.  
Aki ennek a kórháznak az egyik szószólója és neves személyisége, a pártnak az egyik vezető 
személyisége Nagyatádon, az ennek a szervezetnek az elnöke, akinek az aktivistái szórták 
ezeket a lapokat. A tegnapi Somogyi Hírlapban ez a személy nyilatkozik arról, hogy az ő Kft.-
je a szervezője annak az egészségügyi központnak Csurgón, amelyik majd a nagyatádi 
kórháztól egy csomó beteget el fog vinni. Nagyatádot akarja képviselni, vagy mindenáron 
csak a hatalmat?  
 
Ormai István polgármester:  
Ha ez a téma, akkor miért nem ezt javasolta napirendre a képviselő úr?  
Nem vár választ, ez egy költői kérdés volt.  
 
Boros Bálint képviselő, az Oktatási Kulturális és Sport Bizottság elnöke: 
Azzal maximálisan egyet ért, hogy a mai világban, aki a demokráciában fölvállal egy 
véleményt, az bátran írja oda a nevét, nem kell azt szégyellni, nem lesz belőle gond. Mindig 
van valaminek alapja, különben nem lenne mende-monda. A kórházban dolgozó orvosok, 
szakápolók jobban érzik és jobban tudnák a megoldást, meg kell kérdezni őket.  
 
Ormai István polgármester:  
Összekeverednek itt a különböző viszonyok ez látszik, a kérdésekből és a hozzászólásokból is 
érződik, hogy nem minden van a helyén.  
A tegnapi napon beszélt Kovács Róbert elnök-vezérigazgató úrral, aki tájékoztatta arról, hogy 
holnap egy írásos, általa aláírt ismételt és egyértelmű cáfolatot fog közzétenni, ezzel készen 
vannak. Ismét egyértelműen azt nyilatkozta, hogy szó nincs erről a dologról, amiről most 
beszélnek. Két dolog tapasztalható, a kettő keveredik egymással. Az egyik, a felelőtlenség, a 
megfontolatlanság és a pletyka. Pletyka szintű mende-mondák, „letye-fetye” alapján indult el 
ez a folyamat, amely szerint megszüntetik… bezárják… nem lesz. Mindenféle alapot 
nélkülöző előzmény nélkül, felelőtlenül indult el ez a pletyka, amely nagyon káros és ártó 
szándékú! Miután azoknak a fülébe, agyába jutott, akik pedig kifejezetten ártani akarnak, 
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akiknek az a jó, hogyha rossz Nagyatádon valami, névtelen levelet írtak, a világhálón 
írogatnak és terjesztik ezt, a teljesen alaptalan dolgot!  
A tényszerűséggel kapcsolatban semmi nem változott, az változott, hogy a teljesen 
egyértelmű cáfolatokat követően jelent meg ez az iromány, amit a képviselő úr említett. Nem 
tudja ki és milyen gyűlést hívott össze a kórházban. A tulajdonost oda nem hívták, erről nem 
tudnak. Az egyik olvasata tehát a felelőtlenség és a rosszakarat.  
A másik pedig, egyértelműen kimondható, hogy a Nagyatádi Városi Kórház ügye a politikai 
zsákmányszerzés áldozatává vált és nagyon-nagyon sokat árt ennek a kórháznak és ennek a 
városnak az, hogy vannak olyan politikai erők és vannak olyan emberek, akiknek semmi nem 
drága és a nagyatádi kórház ügyét, mindegy, hogy mi történik, mindegy, hogy ez mennyit árt, 
akkor is saját politikai céljukra, hatalomvágyuk elérésére akarják kihasználni. Ez az igazság! 
Politikai eszközzé és céltáblává vált a nagyatádi kórház és senkinek semmi nem számít, úgy 
látszik! Vannak olyan politikai erők és személyek, akiknek nem számít, hogy ennek milyen 
következményei lesznek. Ez elfogadhatatlan! Az emberek fel fogják ismerni azt, hogy ez mit 
jelent és hogy ez mennyire káros, igaztalan és hazug politika.  
Senki semmit nem tud tenni az önkormányzat nélkül, ezt a képviselők is nagyon jól tudják. 
Még csak fel sem merült ez a téma, ezért áll tényleg értetlenül és nagyon szomorúan a helyzet 
előtt. Biztos abban, hogy az emberek józanul gondolkodnak. 
Egyszerűen teljesen érthetetlen, hogy hogyan lehetnek Nagyatádon a kórházzal, a munkájával, 
az ott dolgozókkal ellenérdekű emberek és politikai erők, mikor tulajdonképpen mindenkinek 
teljesen azonosak az érdekeik? A lakosságnak, a betegeknek, az önkormányzatnak, a 
működtetőnek teljesen azonos alapon állnak az érdekeik. Elmondta, hogy ha ez az azonos 
érdekalap megbomlik, akkor az önkormányzat felmondja a szerződést és kizárja a rendszerből 
a működtetőt, a kezükben van a lehetőség. De nincs ez a helyzet! Mindenkinek ugyanaz az 
érdeke - hogy működjön az intézmény, hogy egészségügyi szolgáltatásokat biztosítson 
továbbra is úgy, ahogy eddig – mégis vannak ellenérdekű felek, a saját politikai céljuk miatt! 
Novák képviselő úr megközelítését nem kell, hogy kiegészítse. 
 
Bakos József képviselő: 
Többé-kevésbé osztja a polgármester úr észrevételeit, véleményét, de higgye el, hogy ha „Dr. 
Kocsonyától” olvassa az interneten, akkor nem hozza ide ezt az ügyet, még akkor sem hozta 
volna ide, ha csak ez a levél kerül a kezébe, annak ellenére, hogy tájékozódott és rajta kívül 
ezt nagyon sokan megkapták.  
A telefonokat - ahogy a korábbi években is – olyan kórházi dolgozók eresztették el, akikre 
nem mondhatja, hogy önmaguk ellen dolgoznának és a kórháznak a vesztét akarnák.  
A kérése az, hogy ha a hír igaz - van idő még hétfőig tájékozódni - és tényleg nem kapott 
meghívót erre a tájékoztatóra, akkor hívassa meg magát és legyen ott, hogy „képben legyen, 
hogy mi fő a kórháznak a bográcsában”, mert nem hiszi, hogy ilyen kacsákat kórházi 
dolgozók felreptetnének csak a hecc kedvéért.  
Tájékozódjon a polgármester úr és legyen igaza! 
 
Ormai István polgármester:  
A megnevezett szakszervezeti vezető személyéből következhet a dolog, hogy az milyen 
irányultságú.   
Amikor ez az egész rémhírterjesztés elkezdődött, akkor saját maga kérte, hogy hívják össze a 
kórházi dolgozókat, ezt ott meg kell beszélni és meg kell mondani, hogy mi a helyzet. Ott is 
elmondta azt, amit most megismétel: „Józan ésszel nem arról kellene, hogy szóljon a dolog, 
hogy igen, sok betegünk van, jó forgalmunk van, csináljuk a dolgunkat és itt meg még több 
van.”? Egy pozitív hozzáállás kellene, egy olyan lelkület, egy olyan önbizalom, öntudatos 
kiállás, ami azt mutatja, hogy igen, valóban erre a szolgáltatásra szükség van, sokan veszik 
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igénybe és így tovább. E helyett egy örökösen „itt vége a világnak” szemlélet van, ami 
nagyon-nagyon rossz! Ezen is változtatni kell! Pont fordítva kell dolgozni és viszonyulni a 
folyamatokhoz. Úgy kell kiállni, hogy „erősek vagyunk, értünk hozzá, szakmailag jó 
eredményeink vannak… és így tovább”. Sajnos ezek szerint megint újra az a letargia van, 
hogy mi fog történni. 
Az önkormányzat, Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete nélkül semmi 
nem történhet az intézményben! Szó sincs arról, hogy bármilyen szerkezeti, szervezeti 
változtatás, szakmák-osztályok megszűntetése lenne! Nem is volt erről szó! 
 
Dr. Novák János képviselő, jogi tanácsnok: 
Elnézést kér, ha esetleg elragadtatta volna magát az imént, de ezt őszintén felvállalja.  
A terjesztett förmedvényben az szerepel, hogy az önkormányzat kiprivatizálta a város lakói 
feje fölül a kórházat. A kórház nem lett privatizálva! Az továbbra is az önkormányzat 
tulajdona, a működése lett addig magánkézbe adva, ameddig a működtető betartja a 
megállapodást, amelybe olyan biztosítékok vannak beleépítve, hogy nem érdeke a 
működtetőnek, hogy ilyen változásokat végrehajtson, mert saját magának okoz kárt, mert 
például a kártérítési összegek, melyeket kellene fizetnie, ebben a jó drága svájci frankban 
vannak meghatározva! 
 
Ormai István polgármester:  
Jó volt beszélni a témáról!  
 
Ormai István polgármester megköszöni a munkát, a képviselő-testület ülését 1605 órakor 
bezárja. 
 

K.m.f. 
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